



Närvarande:

Frånvarande:

Distribution www.laget.se SK Iron (Fotbollssektionen)

	Detta protokoll innehåller även anteckningar från 2023-05-15	Ansvarig/Klart
1.	Mötet öppnas	
2.	Genomgång av tidigare protokoll Genomgång av tidigare protokoll görs vid respektive punkt. <i>Kursiv text avser tidigare protokoll.</i>	
3.	Ansvarsområden för lagen Klubbrabatten beställd – har ansvarande lag informerats? BLISS -	
4.	Fotbollsskolan Start vecka 25	
5.	Domarfrågor	
6.	Utbildningsfrågor	
7.	Material Avtal med XXL – vill vi förlänga och i så fall hur länge? (Ska vi fråga ledarna hur det fungerar?) 3 källor inköpta för transport av material till och från planerna	
8.	Förrådsfrågor Droppar in vatten i bollförrådet	
9.	Kioskfrågor <i>Öppning 27-28/5.</i> Inbrottsförsök 13/6 – polisanmält av kansliet. Nytt dörrhandtag behövs.	MH
10.	Information från ungdomsansvarig <i>Alla som hanterar barn som är äldre än 15 år och under 18 år ska lämna in ett belastningsregisterutdrag från Polismyndigheten.</i> Fotbollslekis startar upp den 20-21/5. Anmälan görs till kansliet. <ul style="list-style-type: none">Midsommargruppen önskar tre pojkar och tre flickor som flaggbärare på midsommardagen. P9 och F9 önskas tillfrågas.Frågor kring matchvärdar och matchmiljö	AH MH
11.	Information från senioransvarig	
12.	Lagfrågor övrigt <i>Utskick av enkät till ledare – ska ske framöver</i> Planera ledarmöte i höst	MH
13.	Planer och anläggning Hur är skicket på våra planer? Bänkarna vid b-plan åtgärdade?	
14.	Ekonomi	
15.	Kansliet	
16.	Årshjul <i>Fotbollens dag / Ledarfest</i> <i>Utbildning fotbollsskolledare</i> <i>Beställa klubbbrabatten</i> Dokument som måste finnas på hemsidan <i>Arbetsgång ledare (behöver kompletteras med info om registerutdrag)</i> <i>Arbetsgång matchvärd</i> <i>Arbetsgång domare</i> <i>Domartillsättning</i> <i>Matchscheman</i> <i>Kontaktuppgifter domare</i> <i>Arbetsgång kiosk</i>	



Protokoll styrelsemöte SK Iron Fotboll

2023-06-14

	<i>Arbetsgång midsommar</i> <i>Arbetsgång bilbingo</i> <i>Arbetsgång sponsring</i> Klubb-rabatten <i>Skall beställas.</i> NEWBODY	
17.	Frågor till och från KS	
	<i>Magnus ställer frågan till KS om det kommer bli några faciliteter på Grislösa.</i> <i>Toalett bekräftad och kommer inom kort.</i>	ML
18.	Laget.se	
19.	Övriga frågor	
	<ul style="list-style-type: none">• Beställning kläder till styrelse och arbetsgrupper <i>Magnus kontaktar kansliet om att beställa en tröja/jacka till styrelsemedlemmarna.</i>• Följdfråga städning klubblokal – ansvar för städmaterial? <i>Städmaterial? Ska vi hålla med papper, sopsäckar, soppåsar eller ska det finnas i lokalen?</i> <i>Finns det ett förråd som vi kan fylla på ifrån?</i>• Avtalsförslag från Ravelli – är vi intresserade?	MH MH
20.	Nästa möte	
	Nästa ordinarie styrelsemöte den	
21.	Möte avslutas	

Vid protokollet:

Justerat av:

Helen Kyller Mård

Magnus Holmstam

KS- bevattna A-plan

Kepsar



Årshjul

